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dan THOMAS CHONG 

KUALA LUMPUR27Nov.-
Beberapa tokoh pendidikan negara 
meminta kerajaan mengkaji semula 
kewajaran mengiktiraf kolej swasta 
sebagai kampus francais Universiti 
Teknologi Mara (UiTM) kerana ku-
rangyakin dengan kemampuan kolej 
swasta terbabit. 

Bekas Ketua Pengarah Pelajaran, 
Tan Sri Murad Mohd Nor berkata, 
pengiktirafan kolej-kolej tersebut ti-
dak akan membawa sebarang mak-
sud sekiranya pengurasan kolej itu 
tidak melaksanakan apa yang dmas-
ratkan oleh kerajaan. 

"Semua tempat boleh dijadikan 
francais UiTM tetapi adakah ko-
lej-kolej swasta ini mampu melahir-
kan pelajar Melayu UiTM yang ber-
kualiti seperti yang diharapkan kera-
jaan. 
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ini menjadi seperti ungkapan 'tang-
kap muat' hanya kerana kita mahu-
kan lebih ramai Melayu belajar di 
UiTM pada masa akan datang," ka
tanya ketika dihubungi Utusan Ma
laysia di sini, hari ini. 

Beliau berkata demikian ketika 
mengulas mengenai langkah keraja
an mengiktiraf sejumlah kolej swasta 
sebagai kampus francais UiTM bagi 
membantu pusat pendidikan awam 
itu mencapai sasaran jumlah pelajar 
seramai 200,000 orang menjelang 
tahun 2010. 

Utusan Malaysia sebelum ini per-
nah menyiarkan kenyataan Timba-
lan Perdana Menteri, Datuk Seri 

Najib Tun Razak mengenai keputu-
san kerajaan untuk menambah pela
jar UiTM kepada 200,000 orang 
dalam usaha memacu minda genera-
si muda Melayu. 

Murad berkata, sekiranya kerajaan 
ingin meneruskan rancangan itu, 
agensi di bawahnya perlu melantik 
kolej swasta yang terbaik dan berke-
mampuan melaksanakan tanggung-
jawab tersebut. 

Kata beliau, dia tidak menolak 
atau membangkang rancangan kera
jaan itu tetapi berpendapat adalah 
lebih baik sekiranya rancangan itu 
dikaji semula secara terperinci teru-
tama dalam aspek pelaksanaannya 

secara menyeluruh. 
"Saya memuji inisiatif kerajaan 

ini yang bersungguh-sungguh un
tuk menambah pelajar Melayu di 
UiTM tetapi ada perkara lain yang 
perlu dikaji dengan mendalam agar 
pelaksanaannya tidak sia-sia," ujar-
nya. 

Sementara itu, pengasas yang juga 
bekas Naib Canselor Pertama Uni
versiti Teknologi Malaysia (UTM), 
Tan Sri Ainuddin Abdul Wahid ber
kata, kerajaan perlu meneliti semula 
setiap aspek berkaitan rancangan 
tersebut bagi memastikan ia berjalan 
lancar. 

"Apa yang lebih penting, kita bu-
kan sahaja ingin kuantiti, malah 
pada masa yang sama menekankan 
kualiti. 

"Ini bermakna, kita bukan sahaja 
mahu lebih ramai pelajar Melayu di 
UiTM tetapi kita mahu pelajar terse
but juga berkualiti dan menepati 
keperluan pasaran pekerjaan sema-
sa," katanya. 


